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Instans 
Fritids- och folkhälsonämnden 

Plats och tid: Bryggaregatan 14, tisdagen den 24 oktober 2023 kl. 14:00-17:30 
Paus: kl. 15:10-15:25 

Ledamöter  
Håkan Eriksson (C), Ordförande  
Linnea Johansson Kläth (MP), 1:e vice ordförande  
Harald Finlöf (KD) ersätter Magnus Jason (KD), 2:e vice ordförande  
Maria Frankert (S)  
Jan Patriksson (S) ersätter Samir Karamovic (S)  
Anita Spjuth (V)  
Annette Nordström (M)  
Maritha Bäck (M)  
Jan Nilsson (SD), §§ 124-128, lämnar sammanträdet kl. 16:30  

Ersättare 
Ronny Svensson (L) 
Lennart Brännmar (C) 
Felix Angwald (M) 
Jessica Johansson (SD), ersätter Jan Nilsson (SD) §§ 129-144 
Lennart Alftberg (SD) 

Övriga tjänstepersoner 
Mia Wallengren, förvaltningschef 
Emma Magnusson, nämndsekreterare 
Malin Grahmstad, systemförvaltare Ciceron 
Åsa Skytt Jansson, verksamhetschef 
Marie-Louise Bengtsson, verksamhetschef 
Ola Svensson, verksamhetschef 
Mikael Andersson, utvecklingsledare 
Caroline Wiberg, mark- och exploatering 
Mattias Karlsson, fritidsutvecklare 
Martina Lindberg, projektledare 
Nezanet Ghebrezghi, enhetschef (digitalt) § 137 

Justeringens plats och tid 
Digital justering den 26 oktober 2023.  

Tillkännagivande av protokoll 
Justeringen tillkännagiven på kommunens digitala anslagstavla den 27 oktober 2023. 

Paragrafer §§ 124-144 
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Underskrifter 

Ordförande  (230103 19.53) HÅKAN ERIKSSON - Mobilt BankID 
 Håkan Eriksson 

Förvaltningschef (220915 05.11) ANITA SPJUTH - Mobilt BankID 
 Mia Wallengren 

Justerare (220303 05.41) MARIA WALLENGREN - Mobilt BankID 
 Anita Spjuth 
 
Sekreterare  (230615 17.57) Emma Therese Katharina Magnusson - Mobilt BankID 

Emma Magnusson 
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§ 124 

Upprop och val av protokollsjusterare 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll utse Anita Spjuth (V) med ersättare Maritha Bäck (M). 

Justeringen sker digitalt den 26 oktober 2023. 
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§ 125 

Godkännande av föredragningslista 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att arbeta efter utsänd 
föredragningslista. 
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§ 126 

Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschef Mia Wallengren informerar nämnden om: 

- Sjöbohuset 

- Renoveringsbehov vid Dalsjöbadet 

- Uppsagt kontrakt med restaurangen på Stadsparksbadet. Restaurangen 
kommer framöver att drivas i egen regi. 

- Höstlov vecka 44, gå gärna in och kika i lovkalendern. 

https://www.boras.se/upplevaochgora/barnochunga/lovaktiviteter/lovkalendern.4.4efb502d15c38d2815f3f8c.html
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§ 127 

Allmänhetens frågestund 
Ingen allmänhet närvarar vid dagens sammanträde. 
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§ 128 

Information om SM-veckan 2025 
Projektledare Martina Lindberg informerar om hur organisationen och 
projektet om SM-veckan 2025 ser ut. Arrangemanget äger rum den 3-9 februari 
2025. 
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§ 129 Dnr FOFN 2023-001443.1.2.25 

Uppdrag: Tydliggöra förutsättningarna för stadsodling 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att godkänna redovisningen av 
utredningen och Fritids- och folkhälsoförvaltningen får i uppdrag att arbeta 
enligt utrett förslag. 

Sammanfattning av ärendet 
Uppdraget har sin utgångspunkt i Borås Stad, genom Kommunfullmäktiges 
budgetuppdrag 2022:  

”Fritids- och folkhälsonämnden får i uppdrag att tydliggöra 
förutsättningarna för stadsodling och förenkla för föreningar/invånare att 
odla.  

Kommunstyrelsen, genom Mark och exploateringsavdelningen, ska vara 
behjälplig när det gäller markfrågor.”  

Sammanfattning av uppdraget 
En omfattande utredning har genomförts, med stöd av ett antal olika 
förvaltningar/avdelningar inom Borås Stad. Kompletterande kunskap har 
inhämtats genom nationell omvärldsbevakning samt från andra 
referensfunktioner i Borås.  

Utredningens innehåll består av bakgrund och historik, nuvarande 
förutsättningar med begreppsdefinitioner, en översikt av befintliga odlingar och 
redogörelse av förutsättningar för ekonomiskt stöd. Exempel från andra 
kommuner presenteras genom en omvärldsbevakning. Det redogörs för Borås 
Stads förhållningssätt, ansvarsfördelning och organisering samt möjligheter till 
föreningsstöd. Slutligen presenteras ett antal utvecklingsområden och 
rekommendationer för kommande arbete. 

Utredningen i sin helhet bifogas som beslutsunderlag och ligger till grund för 
kommande beslut, avseende hur ovanstående uppdrag kommer att hanteras 
inom Borås Stad. 

I syfte att tydliggöra förutsättningarna och förenkla för föreningar/invånare att 
odla föreslås följande:  

- Borås Stads hemsida uppdateras med information om möjligheterna till 
odling i Borås.  

- Förvaltningsövergripande rutin tas fram i syfte att tydliggöra intern 
organisering och ansvarsfördelning mellan berörda 
förvaltningar/avdelningar (MEX, TEK, FOF) för att åstadkomma en 
effektivare ärendehantering och att kunna stötta odlingsintresserade.  
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Ekonomiskt stöd till föreningar som vill odla kan ansökas om genom tillfälliga 
bidrag som Borås Stad erbjuder.  

Reflektioner – genomförd utredning 
Sammanfattande analys av processen med utredningen som har genomförts på 
uppdrag av Kommunfullmäktige: att samordningsansvaret för uppdraget lades 
på Fritids- och folkhälsonämnden upplevs komplicerat, då 
nämnden/förvaltningen till stor del inte ansvarar för frågor kopplat till 
Stadsodling. Sett till uppdragets historik, omfattning och komplexitet så har 
utredningen krävt att stor tidsåtgång avsatts, vilket medfört att andra delar inte 
har kunnat prioriteras inom nämndens ordinarie uppdrag. 

Beslutsunderlag 
1. Stadsodling i Borås, utredningsuppdrag FOF 2023-10-12 
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§ 130 Dnr FOFN 2023-000553.6.7.0 

Borås Ridhus - lokalisering/verksamhetsutredning 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att uppdraget läggs till handlingarna. 

Fritids- och folkhälsoförvaltningen får i uppdrag att fortsätta arbetet med 
föreslagna utvecklingsförslag på befintligt område, samt ta fram en flerårsplan 
för investering på anläggningen.  

Samverkan ska ske med Borås Fältrittklubb och tillsammans med berörda 
förvaltningar/avdelningar i Borås Stad. 

Sammanfattning av ärendet 
Uppdraget har sin utgångspunkt som ett utredningsuppdrag/förstudie, vilket 
tidigare har initierats i Lokalhovsplanen genom Fritids- och folkhälsonämnden. 
Dels utifrån uttryckta behov från Borås Fältrittklubb samt att nuvarande plats 
för ridhuset eventuellt kunde komma att påverkas utifrån olika intressen inom 
samhällsutvecklingen i lokalt, regionalt och nationellt. Den viktigaste frågan är 
eventuell kommande järnväg och hur denna kan komma att påverka området.  

Utredningen 
Denna verksamhetsutredning färdigställdes 230413 och ligger till grund för 
kommande beslut, avseende hur ovanstående uppdrag kommer att hanteras 
inom Borås Stad. Innehållet består av följande avsnitt: 

• Bakgrund, historik, nuvarande förutsättningar 

• Uppdraget, syfte och tidsplan/medverkande parter 

• Borås Fältrittklubb – verksamhet och behov/vision 

• Föreningsstöd och bidrag från Borås Stad 

• Borås Stad, pågående arbete – stadsutveckling  

• Utveckling – visioner, möjligheter och behov 

• Nya lokaliseringar 

• Slutsatser och rekommendationer 

Utredningen i sin helhet samt tillhörande kommentarer från Borås Fältrittklubb bifogas som 
beslutsunderlag. 

Fortsatta dialoger och prioriterade behov 
Dialoger har efter att utredningen färdigställdes fortsatt mellan Borås Stad 
(genom Fritids- och folkhälsoförvaltningen) och Borås Fältrittklubb.  
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Det framkommer då att föreningens önskan är att flytta så snart som möjligt då 
de känner sig inträngda och bedömer att de inte kan ligga kvar. Föreningen 
ställer sig frågan hur det görs hanterbart att fortsätta bedriva verksamheten om 
de förväntas vara kvar tills vidare. Borås Stads bedömning är dock att 
verksamheten inte kommer att behöva omlokaliseras inom de närmsta 15 åren, 
då järnväg mot Jönköping tidigast bedöms byggas i Borås och med en 
framförhållning på minst två år.  

Sammanfattning av frågeställningar angående föreningens prioriterade behov 
för att fortsätta bedriva verksamheten på befintlig anläggning:  

- Risken med framtida flöden och översvämning av Viskan. Hur kan det 
påverka verksamheten och vilka åtgärder kan vidtas? 

- Hur kan föreningen få lov att nyttja mark närmre Viskan? Går det fylla 
ut med massor i befintlig trädridå för att öka m² hagar och grusytor?  

- Utveckla arrendet på andra sidan Viskan med hagmark och 
evenemangsytor. 

- Regelverk för hästvälfärden bedöms utvecklas med ökade krav på 
hagarnas storlek, väderskyddande ligghallar, framdragning av 
dricksvatten, etcetera. 

- Kan Ladan renoveras till förmån för mer förråds- och verksamhetsyta?  

- Kan Ridhuset byggas ut mot parkeringen till förmån för förråds- och 
verksamhetsyta, alternativt etablera paviljonger om det är mer 
kostnadseffektivt? 

- Önskar utveckla ”IOP med fritidsgårdsverksamhet” och tillföra mer 
samlings/utbildningslokaler. 

- Kan mer anpassningar göras för vildbina på intilliggande ytor så att 
hagarna kan breddas? 

- Åtgärda dagvattenflöden från RV 27, som leder till leriga hagar. 

- Tryggare miljöer vid evenemang med belysning, säkra vägövergångar, 
etcetera. 

- Kan paddock förskjutas mot Viskan för att frigöra andra möjligheter 
med vägdragning, uppställningsytor, etcetera? 

- Går det utveckla fler ridleder i anslutning till befintligt ridhus, med 
beaktande av begränsningar från järnväg, landsväg, bro över Viskan och 
buller från militära övningsfältet? 

Kommande uppdrag 
Det behövs ett fortsatt arbete med föreslagna utvecklingsförslag på befintligt 
område, på både kortare och längre sikt.  
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Fritids- och folkhälsoförvaltningen behöver samverka med Borås Fältrittklubb 
och tillsammans med berörda förvaltningar/avdelningar i Borås Stad. 
Föreslagna åtgärder ska införlivas i förvaltningens budget och 
verksamhetsplanering med målet om en flerårig investeringsplan för 
anläggningen. Dialoger med övriga intressenter (till exempel andra 
Ridsportföreningar) som omnämns i utredningen behöver även fortsätta 
kontinuerligt. 

I ett längre perspektiv finns en osäkerhet kring hur hela området vid Ridhuset 
kommer att påverkas av nationella intressen. En eventuell flytt framöver skulle 
sannolikt först kräva att Borås Stad köper en större jordbruksfastighet som 
angränsar till egen mark, i syfte att minimera behov av markarbete och 
nybyggnationer. Frågan om fastighetsinköp behöver fortsätta att bevakas och 
om förändringar sker så kan det finnas skäl att starta upp 
lokaliseringsutredningen på nytt. 

Borås Fältrittklubb tillägger att om verksamheten tvingas vara kvar i en 
tidsperiod på 15 år som nämns i utredningen, är det viktigt att lyfta upp ett par 
brister som de bägge ridhusen som kommunen äger har. Det stora ridhuset 
saknar vissa ytor som i nuläget byggs upp som provisoriska ytor under tävlingar 
som Grand Prix och SM. Det lilla ridhuset som används till framhoppning i 
samband med tävlingar är till ytan för liten, vilket innebär en viss säkerhetsrisk 
för både människor och hästar.” 

Beslutsunderlag 
1. Ridhuset - verksamhetsutredning FOF 230413 
2. Mejlsvar ang. verksamhetsutredning - Borås Fältrittklubb 230403 
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§ 131 Dnr FOFN 2023-000413.6.7.0 

Borås Skyttecenter 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Uppdraget med återremiss till Fritids- och folkhälsonämnden från 
Kommunfullmäktige daterat 2023-06-21 med diarienummer KS 2023-00358 
anses vara löst genom nedan redovisade och besvarade frågeställningar.  

Återremissen sänds till kommunstyrelsen för fortsatt handläggning. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktiges beslut om återremiss den 21 juni 2023 innehöll sex 
frågeställningar för Fritids- och folkhälsonämnden att besvara. I samarbete med 
Skyttealliansen har frågorna besvarats och redovisas i återremissen. 
Skyttealliansen bifogar även en handling som beskriver deras lägesbild och 
önskan om fortsatt samarbete med Borås Stad för att lösa behovet av 
skjutbanor.  

Fritids- och folkhälsonämnden sammanfattar lägesbilden för 
skytteföreningarnas framtida möjligheter med fyra alternativ: 

• Gemensam satsning med Marks kommun på deras anläggning i Rydal. 
Det kräver utredning av utbyggnadsmöjligheter, buller, 
bidragsförfaranden, med flera. Skyttealliansen vill samtidigt inte flytta till 
Rydal. 

• Ny inomhusskjuthall byggs som delvis eller helt ersätter utomhusbanor. 
Skyttealliansen vill inte renodla till inomhusverksamhet och varnar för 
dyra driftkostnader med en hall. 

• Ett reviderat mindre skyttecenter som ersätter föreningen för olympisk 
kortdistansskjutning, FOK skjutbanor vid regementsområdet. De nya 
banorna byggs närmare Sobacken i förhållande till tidigare planerade 
skyttecentret. Området Töllesjöhöjden är bullerutrett och bedöms 
hamna nedanför den eventuellt nya södra övningsfältsgränsen. 
Skyttealliansen ser det här efter omständigheterna som ett nytt 
förstahandsval och bör utredas mer. 

• Verksamheten på befintliga och aktiva skjutbanor fortsätter utan 
utveckling med nybyggnation på ny plats. Det bedöms innebära en 
stegvis minskning av antalet skjutbanor, med hänsyn till förnyade 
miljötillstånd, renoveringsbehov, etcetera. 

Beslutsunderlag 
1. Missiv 



 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
16(34) 

Sammanträdesdatum 
2023-10-24 

 
 

Fritids- och 
folkhälsonämnden  

 

 
Elektronisk signatur Utdragsbestyrkande 
147656962215E41308282AA5C740E6606482052373  

 

2. Hemställan 
3. Sammanställning tid och kostnader för Skyttealliansen 2001-2023 
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§ 132 Dnr FOFN 2023-000513.6.8.25 

Ansökan om anläggningslån från Borås Skidlöparklubb 
för utbyggnad av skidskyttestadion 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden föreslår Kommunfullmäktige att besluta att 
bevilja Borås Skidlöparklubb ett anläggningslån på 40 procent av kostnaderna 
som kvarstår efter bidrag till föreningen från Allmänna arvsfonden, dock 
maximalt 2 400 000 kronor i anläggningslån. 

Lånet ges under förutsättning att föreningens övriga finansieringsplan infrias. 
Anläggningslånet betalas ut efter att föreningen skriftligen redovisat arbetet 
senast två år efter beslutet. Ärendet skickas vidare till Kommunstyrelsen och 
Kommunfullmäktige för slutgiltigt beslut. 

Sammanfattning av ärendet 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutade den 18 april 2023 att bevilja Borås 
Skidlöparklubb anläggningslån för byggnation av skidskytteanläggning och 
utökning av rullskidspår. Dnr FOFN 2023-0005. Stadsledningskansliets 
handläggning inför att ärendet ska upp i Kommunstyrelsen anmärkte på att 
beslutstexten behöver bli tydligare inför kommande beslut. Därför sker ett 
förtydligande i Fritids- och folkhälsonämnden. 

Beslutsunderlag 
1. Förtydligande av ansökan från Borås Skidlöparklubb 
2. Beslut 2023-04-18 FOFN § 50 
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§ 133 Dnr FOFN 2023-001723.6.7.2 

Ansökan om bidrag till Fritids- och folkhälsonämndens 
förfogande 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att ge bidrag till nämndens förfogande 
på 400 000 kronor till föreningen FMCK Borås, för deras arbete med att få 
fram fiber till motorstadion i Gäddered. 

Sammanfattning av ärendet 
Motorstadion i Gäddered, Svaneholm, är sedan etableringen för 30 år sedan 
Borås multianläggning för motorsport. Sporterna motocross, karting, drifting, 
supermoto, crosskart och trial bedrivs på plats av föreningen FMCK. 
Föreningen bedriver även enduroverksamhet på regementets gamla övningsfält 
väster om Bråt och planerad nyetablering av industrimark kommer tvinga fram 
en flytt av den verksamheten. Motorstadion blir ett alternativ att utreda för en 
framtid med enduro. Tidigare har även bland annat folkrace bedrivits på 
stadion och anläggningen har en flexibilitet för framtida motorsportsbehov.   

FMCK arrenderar all mark för sin verksamhet av Borås Stad och föreningen 
betalar totalt sett mer kommunala avgifter än vad de får i bidrag av Borås Stad. 
Föreningen har ett bra samarbete med Borås stad och de är tacksam för stödet 
med 40 procentigt anläggningslån vid etableringen och därefter vid renovering 
av Gokartbanan med ny asfalt.  

Motorstadion ligger avsides och i skugga/utkanter av mobilmasters täckning. 
Frågan om fiber väcktes för flera år sedan och omvärldskraven har ökats sedan 
dess. Problembeskrivning är med alltifrån att publik har svårt att betala i 
kiosken när de ska betala via mobiltelefon, till förenings och tävlings-
administration och kraven på fiber för att sända i TV. Stora evenemang har 
genomförts på tiden när fiber inte krävdes och flera evenemang är på gång 
under förutsättning att fiber finns.  

Fritids- och folkhälsoförvaltningen har själva fått stryka motorstadion som 
alternativ under tidigare SM-veckor då fiber inte fanns och ser fram emot nya 
grundläggande förutsättningar. Lösningen för fiber är en drygt tre kilometer 
lång markförläggning, med start längs en grusväg från Svaneholm. Tillstånd och 
arrendeavtal är skapat mellan FMCK och Borås Stad. Sammanfattningsvis blir 
både föreningen och Borås Stad vinnare på att investera i fiber till stadion. 
Borås ambitioner som en attraktiv evenemangsstad inom idrott får nu ökade 
möjligheter att locka både stor publik på plats och i TV-sofforna. 

Beslutsunderlag 
1. Ansökan om bidrag för fiber från FMCK Borås 



 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
19(34) 

Sammanträdesdatum 
2023-10-24 

 
 

Fritids- och 
folkhälsonämnden  

 

 
Elektronisk signatur Utdragsbestyrkande 
147656962215E41308282AA5C740E6606482052373  

 

§ 134 Dnr FOFN 2023-001732.6.1.2 

Flytt av Fritidsbanken till Borås Arena 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att ge Fritids- och 
folkhälsoförvaltningen i uppdrag att; 

Flytta Fritidsbanken till Borås Arena, med målsättning att öppna i juni 2024. 

Säga upp hyresavtalet för Brämhults fritidsgård, förutsatt att lösningar är klara 
för nuvarande fritidsgårdsverksamhet. 

Upprätta en flerårsplan för investeringar och samarbeten för att utveckla 
konceptet med Fritidsbanken och prova på idrott. 

Sammanfattning av ärendet 
Fritidsbankens lokaler i Brämhults Fritidsgård står inför ett stort 
renoveringsbehov, då lokalerna efter utredning inte bedöms friska samt att 
logistiken kring Fritidsbanken kräver förändringar. Byggkostnader blir för stora 
och Fritids- och folkhälsoförvaltningen önskar i stället flytta verksamheten och 
säga upp hyresavtalet med Lokalförsörjningsförvaltningen. I Borås Arena är 
samtidigt en mer passande lokal ledig. Den ägs av Industribyggnader i Borås AB 
(IBAB) och nyttjades senast som vaccinationslokal. Dessförinnan var Harald 
Nyborg hyresgäst. Fritids- och folkhälsoförvaltningen är hyresgäst hos Borås 
Arena AB och betalar idag hyra för lokalen. Hela läktarbyggnaden ingår som en 
framtida förutsättning i projektet Borås Arena 3.0 som leds av Borås Arena AB. 
En etablering av Fritidsbanken blir inget hinder för framtida eventuella beslut 
om verkställandet av Borås Arena 3.0, då Fritidsbanken är flyttbar. 

Utmaningen med att få fler att idrotta och röra på sig är särskilt viktig ur ett 
barnperspektiv. Föreningslivet erbjuder många val och möjligheter, men det 
gäller att barnen hittar dit. Fritidsbanken är ett sätt att upptäcka en idrott, där 
det förhoppningsvis leder till föreningsaktivitet. En flytt till Borås Arena 
möjliggör att Fritidsbanken blir mer än förenklat beskrivet ”hämta och lämna 
utrustning”. Konceptet kan utvecklas där föreningar får ha stående och 
tillfälliga utställningar som inspirerar och lockar till aktivitet. Det kan jämföras 
med det pedagogiska arbetet idrottshistoriska museet gör i Boråshallen. Lokalen 
kan både invändigt och utvändigt förses med olika inspirerande prova-på-ytor, 
exempel att analysera är att läktarens korridor intill kan förses med målade 
löparbanor, klättervägg på utsidan, aktivitetsytor med konstgräs på asfalten 
framför, med flera. Med rätt åtgärder skiner både Borås Arena och folkhälsan 
upp. 



 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
20(34) 

Sammanträdesdatum 
2023-10-24 

 
 

Fritids- och 
folkhälsonämnden  

 

 
Elektronisk signatur Utdragsbestyrkande 
147656962215E41308282AA5C740E6606482052373  

 

§ 135 Dnr FOFN 2023-001543.6.8.2 

E-sportcenter 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att ge i uppdrag till förvaltningen att 
undersöka förutsättningarna att etablera en FUZED- anläggning i staden som 
följer lagen om offentlig upphandling.  

Redovisning om förutsättningar, kostnader, samarbetspartners och finansiering 
görs senast augusti 2024 för Fritids- och folkhälsonämnden. 

Sammanfattning av ärendet 
FUZED är en positiv kraft i samhället med gaming som katalysator. FUZED 
använder gaming som en motor för att få in fler barn och unga i rörelse och 
meningsfulla aktiviteter. Tillsammans med städer, näringsliv och civilsamhälle 
bygger de fysisk och digital infrastruktur där ungas gamingintresse tas tillvara 
och skapar mötesplatser där folkhälsa blir en drivande kraft.  

Enligt statistik ägnar sig 80 procent av alla i målgruppen unga åt gaming, 99 
procent av alla unga är online varje dag. Enligt Myndigheten för ungdoms- och 
civilsamhällesfrågor är gaming ett av topp tre intressen hos den yngre 
generationen. Enligt uppgift finns det över 3 miljarder gamers i världen och 45 
procent av dessa är tjejer. Genom att etablera fysisk och digital infrastruktur för 
gaming svarar Borås stad upp till ett av ungas största intressen.  

Fritids- och folkhälsonämndens uppdrag att skapa förutsättningar för en 
meningsfull fritid  

Anläggningens potential och synergier  
Satsningen FUZED vilar på två ben. Dels uppdraget att erbjuda meningsfull 
fritid till alla men också utifrån behovet att erbjuda en anläggning utifrån 
idrottsutövandet då e-sporten valdes in i Riksidrottsförbundet under 2022.  
Detta kan jämföras med fotbollsplaner, ishallar, idrottshallar, specialidrottshallar 
mm. Borås är mycket välutbyggt på idrottssidan men har ingen etablerad e-
sportsanläggning. Förutom dessa två ben, fritiden och idrotten/förening finns 
flertalet synergier. Arbetsmarknaden inom Tech, skolnärvaro, utbildningsplats 
på gymnasienivå och funktionshinderverksamhet för att nämna några. 

Skärmens nackdelar och fördelar  
Att vara aktiv framför en dator, padda eller telefon för inte bara positiva saker 
med sig men det är ett intresse som bedöms vara här för att stanna. Hur kan då 
kommunen tillsammans med näringsliv och civilsamhälle ta ansvar för ett 
positivt användande? Företaget FUZED har etablerat verksamheter i 
Helsingborg och Uddevalla och driver just nu en aktiv kampanj över hela landet 
för att få fler anläggningar till stånd. Inriktning är hållbar skärmtid. Genom att 
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erbjuda medlemmarna på anläggningen speltid genom fysisk aktivitet, 
hälsosamma matval, föräldrautbildningar, föreningstillhörighet genom e-
sportslag kopplat till befintliga föreningar och närvaro av utbildade fritidsledare 
på plats står den hållbara skärmtiden i centrum.  

Anläggningen fylls alltså inte bara med digital utrustning till gaming utan 
erbjuder ytor för fysisk aktivitet. En medlem i anläggningen kan också samla 
speltid till exempel genom att delta i en konståkningsträning, ett skatepass eller 
en aktivitet med sin judoklubb. På så vis får de som vill ha speltid insyn i vikten 
av fysisk aktivitet och föreningstillhörighet. Att vistas på anläggningen är gratis 
likt en näridrottsplats och välkomnar på så vis alla socioekonomiska grupper. 
Som Medlem får du istället betala din speltid med fysisk aktivitet, detta är 
kopplat till en app i din telefon.  

Målgrupp 
Många av de barn och unga som är gamers har inte hittat till det organiserade 
föreningslivet eller annan gemenskap. De saknar inte sällan utrusning och 
förutsättningar att gamea i hemmet. Av de som FUZED idag når står 85 
procent av medlemmarna utanför föreningslivet och 65 procent kommer ifrån 
socioekonomiskt svaga områden. FUZED har i de två städer de idag verkar 
lyckats fånga över 10 000 personer vilket procentuellt är betydligt mer än 
många andra fritidsutbud en kommun i snitt har. En Öppen 
ungdomsverksamhet i Sverige har i snitt 4-5 procent av målgruppen i sin 
verksamhet och Borås har i snitt 10 procent av ungdomarna i åldern 10-18 år. 
Av de medlemmar som FUZED har i Helsingborg som är drygt 8000 har de 
lyckats locka minst 25 procent av alla i målgruppen.  

Utmaningar  
Samhället utmanas på många nivåer idag. Fler barn och föräldrar hamnar 
utanför föreningslivet än förr, föreningslivet tappar i antalet engagerade som vill 
ge av sin tid för att låta föreningen vara en del av samhällsbygget, fler unga 
drabbas av psykisk ohälsa och unga rör på sig allt mindre. Samhället vinner på 
att vara likvärdigt och trots detta ökar klyftorna och jämlikheten i hälsa. De som 
lever i socioekonomiskt utsatta områden har inte tillgång till stadens utbud på 
samma sätt som de som lever i socioekonomiskt starka områden i Borås.  

Geografisk plats och samarbeten  
Fritids- och folkhälsonämndens uppdrag är att arbeta för en jämlik hälsa och en 
meningsfull fritid. Med en anläggning som FUZED kan utmaningarna mötas på 
ett nytt sätt. Barn och föräldrar får en yta att både vara aktiv i ett intresse barnet 
har men också att knyta på sig nya föreningar och nya idrotter. I Borås placeras 
en anläggning som FUZED bäst i Knalleland. Knalleland erbjuder en mängd 
föreningsaktiviteter och idrotter och erbjuder olika typer av lokaler.  

Knalleland ligger också intill Norrby som är ett av stadens mer 
socioekonomiskt utsatta områden. En FUZED-anläggning kan anpassas efter 
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en befintlig lokal och i Helsingborg är FUZED i en byggnad från 
textilindustrin. 

I Knalleland finns Borås Arena och Borås främsta varumärke på idrottssidan IF 
Elfsborg. IF Elfsborg arbetar aktivt för Social Hållbarhet och har för avsikt att 
arbeta med Fritids- och folkhälsoförvaltningen för att etablera FUZED i Borås. 
Flera parter har fått frågan om att på något sätt ingå i ett samarbete med 
anläggningen och verksamheten och gensvaret är mycket positivt och stort. 
Detta gäller både näringsliv, andra kommunala förvaltningar och civilsamhället. 
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§ 136 Dnr FOFN 2023-001533.6.7.0 

Fortsatt utredning av förutsättningar för uppstart av 
Mötesplats på Göta 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att godkänna den fortsatta utredningen 
av förutsättningar för uppstart av Mötesplats på Göta och skickar den vidare till 
Kommunstyrelsen. 

Sammanfattning av ärendet 
Fritids- och folkhälsonämnden har fått i uppdrag av Kommunfullmäktige att 
utifrån ”Utredning av förutsättningar för uppstart av Mötesplats på Göta” 
fortsätta att utreda vad som ytterligare krävs i form av kostnader, placering 
etcetera för att möjliggöra en Mötesplats på Göta. 

Fritids- och folkhälsonämnden har sedan 2017 bland annat ansvar för 
samarbetsuppdraget kring mötesplatser, demokrati och lokalt inflytande. 

Med detta som utgångspunkt bedriver nämnden i dagsläget verksamhet på fem 
platser i Borås. Enheterna är lokaliserade på Hässleholmen, Hulta, Sjöbo, 
Norrby och Kristineberg. Verksamheternas uppdrag beskrivs i dokumenten 
”Uppdragsbeskrivning för Mötesplatser” och ”Program för Öppen 
ungdomsverksamhet”. Nämnden ansvarar också för mötesplatsen Träffpunkt 
Simonsland vars uppdrag delvis har en annan utgångspunkt. Uppdraget för 
Mötesplatserna är att vara en plats för social samvaro, att samverka med 
civilsamhället och att tillhandahålla olika former av medborgarservice. 
Samverkan med andra förvaltningar är avgörande för att på bästa sätt tillgodose 
medborgarnas behov av service samt för att använda stadens resurser på ett 
effektivt sätt genom samnyttjande av lokaler och samverkan kring verksamhet.    

På de befintliga Mötesplatserna samverkar Fritids- och folkhälsonämnden lokal- 
och verksamhetsmässigt idag enligt följande: 

• Hässlehuset - Kulturnämnden: Folkbibliotek och Kulturskola 

• Hultahuset – Vård- och äldrenämnden: Seniorverksamhet 

• Norrbyhuset – Kulturnämnden: Folkbibliotek 

• Sjöbohuset (med start i nya lokaler 2024) – Kulturnämnden: 
Folkbibliotek, Vård- och äldrenämnden: Seniorverksamhet samt med 
civilsamhället via Föreningsalliansen. 

• Mötesplats Kristineberg (verksamhet pågår 2023, sedan är kontraktet 
uppsagt) - Kulturnämnden: Folkbibliotek, Vård- och äldrenämnden: 
Seniorverksamhet, Förskolenämnden: Öppen förskola 
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Inom ramen för socialt hållbar Borås finns också från Individ- och 
familjeomsorgsnämndens socialrådgivare på plats på Hässlehuset och 
Norrbyhuset. Verksamhetssamverkan sker också regelbundet med exempelvis 
Arbetslivsnämnden, bostadsbolag, Västra Götalandsregionen och civilsamhället. 

Mötesplats på Kristineberg 
Från 2024 kommer det inte finnas någon fast Mötesplats eller Öppen 
ungdomsverksamhet på Kristineberg. Detta med anledning av att nuvarande 
lokaler är uppsagda då fastighetsägaren planerar rivning av fastigheten för att 
bygga nytt. I dagsläget är inga beslut fattade om eventuell framtida Mötesplats 
på Kristineberg. 

Nuvarande Mötesplatsers lokalförutsättningar har utgått från tillgängliga lokaler 
som sedan byggts om och anpassats efter ekonomiska förutsättningar och 
verksamhetens gemensamt (samverkande nämnders) identifierade behov. Detta 
gör det svårt att göra såväl en verksamhets som en kostnadsberäkning på en 
Mötesplats på Göta men en beskrivning och schablonberäkning skulle kunna se 
ut så här: 

Förutsättningar för en Mötesplats på Göta 
Förvaltningens bedömning är att minst en samverkande förvaltning krävs för 
att lyckas med uppdraget att starta en Mötesplats på Göta. Kulturförvaltningen 
är en naturlig och bra samverkanspart som kompletterar Fritids- och 
folkhälsoförvaltningens uppdrag med kulturverksamhet på Mötesplatsen och i 
området. Andra önskvärda samverkansparter kan även här vara Vård- och 
äldreförvaltningen, Arbetslivsförvaltningen, Individ- och 
familjeomsorgsförvaltningen, Förskoleförvaltningen och civilsamhället. 

Lokalen för mötesplatsen behöver innefatta en öppen välkomnande entré som 
tydligt kommunicerar vilka verksamheter som ryms i huset. Mötesplatsen 
innefattar en central kafédel som ligger tillgängligt för alla verksamheter och 
som utgör hjärtat i huset där den åldersintegrerade verksamheten har sin grund. 
Besökarna möts av en välkomnande känsla där det finns flera möjligheter till 
olika aktiviteter, möjlighet till social samvaro eller en lugn stund - ett extra 
vardagsrum. Det ska också finnas möjlighet för civilsamhället, föreningar, att 
samverka med verksamhet och aktiviteter i lokalen samt att låna lokaler.  

Önskvärt är att placeringen av lokalerna ligger centralt placerad på Göta, gärna i 
anslutning till Rundeln där det finns många möjligheter att nyttja området och 
närmiljön för verksamhet utanför lokalerna. Dessutom, inom ramen för 
Viskans park ska Götavallen byggas om till en aktivitetsyta vilket förstärker 
området som en bra placering för en Mötesplats med möjlighet till framtida 
verksamhet på aktivitetsplanen som ska stå klart år 2025. 

Kostnad 
Ytan för att rymma minst tre verksamheter; Mötesplats, Öppen 
Ungdomsverksamhet och eventuellt Kulturförvaltningen behövs mellan 500-
1000 kvadratmeter yta. Schablonhyran räknas upp varje år, 2024 är årshyra för 
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Fritids- och folkhälsoförvaltningen 1936 kronor/kvadratmeter. Alla 
förvaltningar har olika schablonhyror. Kostnaden för Fritids- och 
folkhälsoförvaltningens verksamheter skulle utifrån detta räkneexempel med en 
lokalyta på 500 kvadratmeter uppskattningsvis kunna se ut så här: 

Hyreskostnad 500 kvm 1 025 000 kr 

Städkostnad 500 kvm 200 000 kr 

Personalkostnad 2 årsarbetare 1 200 000 kr 

Övrig drift  300 000 kr 

Totalt  2 725 000 kr 
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§ 137 Dnr FOFN 2023-001763.6.8.4 

Lokaler Mötesplats och Öppen Ungdomsverksamhet 
Kristineberg 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids-och folkhälsonämnden ger Lokalförsörjningsnämnden i uppdrag att 
hitta en ny permanent lokalisering för Mötesplats och Öppen 
Ungdomsverksamhet på området Kristineberg. Beslutet skickas till 
Lokalförsörjningsnämnden. 

Sammanfattning av ärendet 
Samverkansmöjligheter för en Mötesplats och Öppen Ungdomsverksamhet på 
Kristineberg finns med bibliotek och öppen förskola. Dessa verksamheter 
samverkar på den nuvarande Mötesplats Kristineberg. 

Fritids och folkhälsoförvaltningen går ur lokalen i Mötesplats Kristineberg från 
och med den 1 januari 2024. Fastighetsägaren har erbjudit de kommunala 
verksamheterna inom nuvarande Mötesplats Kristineberg möjlighet att få 
tillgång till nya lokaler i samband med att en ny byggnad uppförs på samma 
plats. Lokalerna som erbjuds ligger i entréplan samt våning 1 och det kommer 
att byggas bostäder på våningarna ovanför. De kommunala verksamheter som 
berörs är öppen förskola, bibliotek, Mötesplats och Öppen 
Ungdomsverksamhet. 

Projektering av nytt förslag på skiss pågår. Bifogad skiss är inte den slutgiltiga.  

Beslutsunderlag 
1. Förslagsskiss Mötesplats Kristineberg 2023-10-10 
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§ 138 Dnr FOFN 2023-001423.6.8.4 

Initiativärende (M): Lördagsöppet på fritidsgårdar i 
serviceorterna 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden strävar efter att införliva initiativärendet om 
lördagsöppet i serviceorterna i budgetförhandlingarna 2024 för att genomföras 
2025 enligt Fritids- och folkhälsoförvaltningens förslag samt se över 
möjligheterna till omprioritering av befintliga resurser för att möjliggöra 
lördagsöppet i våra serviceorter redan under 2024.  

En av enheterna kan testas som pilot under 2024. 

Sammanfattning av ärendet 
Fritids- och folkhälsoförvaltningen har från Fritids- och folkhälsonämnden fått 
i uppdrag att utreda möjligheten till lördagsöppet på Öppen 
Ungdomsverksamheterna i serviceorterna. 

Borås Stad har lördagsöppet på Öppen ungdomsverksamhet i Hässleholmen, 
Hulta, Sjöbo, Norrby och Kristineberg. 

På serviceorterna Sandared, Dalsjöfors, Viskafors och Fristad har Borås Stad, 
Öppen Ungdomsverksamhet i dagsläget öppet måndag till torsdag 14-20 och 
fredag, kl. 14-22, tiderna kan variera något mellan verksamheterna. 

Grundbemanning per serviceort är 3,5-4 personal och minst två personal är i 
tjänst per kväll. 

En utökning av öppettider med en kväll i veckan kräver en resursförstärkning 
på helheten med ca 1,5 personal per enhet, och förutsätter personalsamverkan 
enheterna emellan, för att klara parametrar som arbetstidslag, arbetsmiljö och 
heltidsnorm. På helheten innebär det sex ytterligare tjänster.  

Ett annat alternativ är omprioritering av verksamhet som att stänga en vardag 
till förmån för lördagsöppet. Konsekvenser med att stänga en vardag kan vara 
att det blir utmaningar att genomföra de uppdrag verksamheten har på dagtid 
gentemot skolan. För barn och unga kan konsekvensen bli att de inte kan gå till 
ungdomsverksamheten efter skolan. En del barn och unga har långt mellan 
skola/ungdomsverksamhet och hem och deltar i ungdomsverksamheten i glapp 
mellan skola och till exempel träning medan andra barn börjar sitt besök på 
ungdomsverksamheten med att läsa läxor. Å andra sidan innebär alternativet att 
får barn och unga tillgång till ungdomsverksamhet på lördagar. 

Det ekonomiskt minst kostsamma sättet att genomföra lördagsöppet på 
serviceorterna skulle vara att ha öppet med hjälp av timvikarier. För fyra 
serviceorter med två personal och sex timmars lördagsöppet, sommarlovet 
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borträknat, blir kostnaden ca 485 000 kronor. Det kräver en riskbedömning av 
arbetsmiljön, särskilt utifrån trygghet och säkerhet men också en 
konsekvensanalys av kvalitet på verksamhet om den bedrivs utan ordinarie 
personal jämte en prövning av barnets bästa. 

Om lördagsöppet ska genomföras i serviceorterna förordar förvaltningen en 
resursförstärkning på 1,5 årsarbetare per enhet med tanke på tillgänglighet för 
barn och unga, arbetsmiljö utifrån kontinuitet i personalgruppen och stadens 
personalpolitiska direktiv om att minska timanställda. 

Samverkan med civilsamhället pågår kontinuerligt i serviceorterna för att hitta 
lösningar för att skapa mervärde för barn och unga, till exempel ökad 
tillgänglighet avseende öppettider, men också aktiviteter och tillgång till 
föreningsliv. 

Beslutsunderlag 
1. Initiativärende (M): Lördagsöppet på fritidsgårdarna i serviceorterna 



 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
29(34) 

Sammanträdesdatum 
2023-10-24 

 
 

Fritids- och 
folkhälsonämnden  

 

 
Elektronisk signatur Utdragsbestyrkande 
147656962215E41308282AA5C740E6606482052373  

 

§ 139 Dnr FOFN 2023-001391.2.2.1 

Remiss: Revidera kostpolicyn 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden tillstyrker revidering av Borås Stads kostpolicy 
med ändringen att inköpsradien ändras till att gälla 15 mil från Borås tätort. 

Reservationer/Protokollsanteckning 
Sverigedemokraterna (SD) genom Jessica Johansson (SD) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för deras eget förslag. 

Sammanfattning av ärendet 
Borås stad har tagit fram en revidering av kostpolicy som syftar till att dels 
tydliggöra stadens intentioner vad gäller mat, dels förenkla arbetet vad gäller 
styrning, ledning och utveckling inom vad gäller måltider.  

Kostpolicyn omhändertar även inriktningen för kostverksamheten utifrån 
regeringens livsmedelsstrategi samt Borås Stads miljöprogam.  

Fritids- och folkhälsonämnden anser att kostpolicyn är bra, tydlig och 
heltäckande och stödjer på så vis den uttalade målbilden att mat är ett av livets 
stora glädjeämnen och engagerar alla sinnen, och de måltider som serveras i 
Borås Stad ska vara goda, näringsrika och säkra. De ska tillagas och distribueras 
på ett sätt som tar hänsyn till miljön. 

Beslutsunderlag 
1. Missiv 
2. Remiss: Revidering av Borås Stads kostpolicy 

Yrkanden 
Sverigedemokraterna (SD) genom Jessica Johansson (SD) yrkar att ”Fritids- och 
folkhälsonämnden tillstyrker revidering av Borås Stads kostpolicy med 
justeringar”. Se bilaga 1. 

Håkan Eriksson (C) yrkar att Fritids- och folkhälsonämnden beslutar enligt 
utsänt förslag men med ändring av inköpsradien till 15 mil från Borås tätort. 

Propositionsordningar 
Ordföranden ställer proposition på bifall dels till ordförande Håkan Erikssons 
(C) förslag och dels till SDs tilläggsyrkande och finner att förstnämnda 
proposition har bifallits. 
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§ 140 Dnr FOFN 2023-001571.1.3.0 

Sammanträdestider, sammanträdesdagar 2024 för 
Fritids- och folkhälsonämnden 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att fastställa nämndens 
sammanträdestider och sammanträdesdagar för 2024. 

Sammanfattning av ärendet 
Hänsyn har tagits till dom ekonomiska hålltiderna, Kommunstyrelsens och 
Kommunfullmäktiges sammanträden och även till Kulturnämndens 
sammanträdesdatum då Fritids- och folkhälsoförvaltningens och 
Kulturförvaltningens nämndsekreterare ska kunna täcka upp för varandra vid 
eventuella förhinder. 

Datum Mötesform Tid 
Tis 6 februari Presidiemöte 13:15 
Tis 20 februari Nämndsammanträde 16:30 
Tis 26 mars Presidiemöte 13:15 
Tis 9 april Nämndsammanträde 16:30 
Tis 7 maj Presidiemöte 08:00 
Tis 14 maj Nämndsammanträde 16:30 
Tis 4 juni Presidiemöte 13:15 
Tis 18 juni Nämndsammanträde 13:00 (heldag budget) 
Tis 13 augusti Presidiemöte 13:15 
Fre 23 augusti Nämndsammanträde 08:30 
Tis 10 september Presidiemöte 13:15 
Tis 24 september Nämndsammanträde 16:30 
Tis 5 november Presidiemöte 13:15 
Tis 19 november Nämndsammanträde 13:00 
Tis 10 december Presidiemöte 13:15 
Tis 17 december Nämndsammanträde 16:30 

 

Beslutsunderlag 
1. Sammanträdestider, sammanträdesdagar Fritids- och folkhälsonämnden 2024 
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§ 141 Dnr FOFN 2023-001711.1.3.0 

Redovisning av inkomna synpunkter till Fritids- och 
folkhälsonämnden 2023 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden godkänner redovisningen av inkomna 
synpunkter för januari-juni 2023 och översänder den till Kommunstyrelsen. 

Sammanfattning av ärendet 
I denna redovisning till Kommunstyrelsen redovisas antalet inkomna och 
avslutade synpunkter för perioden 1 januari till 30 juni 2023, samt fördelning 
över verksamhetsområden och kriterier. 

Antalet inkomna synpunkter till Fritids- och folkhälsoförvaltningen under 
perioden januari-juni 2023 är 103 stycken. Antalet felanmälningar under 
perioden är 41 stycken. Räknar man ihop inkomna synpunkter och 
felanmälningar för perioden blir det 144 stycken, vilken är en minskning 
jämfört med samma period föregående år (180 stycken). 

Merparten av dom synpunkter som inkommit rör våra spår och leder, 
kommunala badplatser samt våra idrottsanläggningar. 

Beslutsunderlag 
1. Rapport Redovisning av inkomna synpunkter för Fritids- och 
folkhälsonämnden januari-juni 2023 
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§ 142 Dnr FOFN 2022-002321.3.1.4 

Delegater för Fritids- och folkhälsonämnden 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Fritids- och folkhälsonämnden beslutar att godkänna den uppdaterade 
delegatlistan att användas jämte antagen delegationsordning. 

Sammanfattning av ärendet 
Med stöd av reglemente för Fritids- och folkhälsonämnden i Borås Stad lämnar 
nämnden rätt för förtroendemän och tjänstepersoner att fatta beslut i de 
grupper av ärenden och i den omfattning som anges i den antagna 
delegationsordningen FOFN 2023-04-18 § 43. 

Beslutsunderlag 
1. Delegatlista för Fritids- och folkhälsonämnden 2023-10-24 
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§ 143 Dnr FOFN 2023-000082.1.2.1 

Redovisning av anmälningsärenden 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Redovisade anmälningsärenden läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 
1. Kommunstyrelsen: Kommunstyrelsens sammanträdesdagar 2024 

Dnr 2023-00160 

2. Fritids- och folkhälsonämnden: 10-dagars ekonomisk redovisning 
september 2023 
Dnr 2023-00054 

3. Kommunfullmäktige: Kommunfullmäktiges sammanträdesdagar 2024 
Dnr 2023-00160 

4. Kommunfullmäktige: Revidering av riktlinjer för finansverksamheten 
samt riktlinjer för internetbanken och likviditetsförvaltning 
Dnr 2023-00177 

5. Strategier för den långsiktiga utvecklingen av Fristad, Dalsjöfors, 
Viskafors och Sandared (Budgetuppdrag 2020) 
Dnr 2022-00113 

Beslutsunderlag 
1. Redovisning av anmälningsärenden 2023-10-24 
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§ 144 Dnr FOFN 2023-000103.6.7.0 

Redovisning av delegationsbeslut 

Fritids- och folkhälsonämndens beslut 
Redovisade delegationsbeslut läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 
1. Ansökan om anläggningsbidrag från Brämhults Scoutkår avseende 

installation av värmepump 
Dnr 2023-00073 

2. Ansökan om arrangörsbidrag från IK Ymer avseende O-EVENT 
Dnr 2023-00145 

3. Ansökan om arrangörsbidrag från Boxningsklubben Rebell avseende 
King of the ring 
Dnr 2023-00149         

Beslutsunderlag 
1. Redovisning av delegationsbeslut 2023-10-24 
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